
 

 

Svar på interpellation om omorganisation på Socialtjänsten. 
 
Tack för interpellationen! 
Interpellanterna är såvitt jag kan förstå oroliga över den omorganisation som är beslutat inom 
socialtjänsten och då vill jag poängtera tre saker;  
Jag är inte orolig och jag känner inte heller att personalen är det i form av missnöje. 
Jag har också det största förtroende för ledningen inom den del som berörs ,i huvudsak IFO 
myndighet. 
I min värld så känner jag att personalen har en stor glädje i mycket kvalificerade arbetsuppgifter. 
 
Så för att svara på frågorna: 
 
Ja, man kommer att kunna säkerställa rättssäkerheten för klienterna. 
 
Antalet konsulter har redan minskat och i dagsläget så har mig veterligen ingen sagt upp sig. 
Tillgången till ny personal är ju förstås densamma för Värmdö kommun såsom för alla andra 
kommuner. 
Förvaltningen har givetvis gjort riskbedömningar på varje enhet, vilka följs upp regelbundet. 
Med vänlig hälsning, 
Peter Frej. ordförande i Socialnämnden 


